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Pan

Janusz Dgbczynski
Radny Rady Miasta Woclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjq wniesionE podczas obrad XV sesji Rady Miasta Wociawek
w sprawie budowy drogi na odc. od ul. lyznq do ul. Torunskiej uprzejmie informujg, iz podejmujg
wszelkie, mozliwe do wykonania dzialania w celu poprawy stanu infrastruktury drogowej w naszym
mieScie. Niestety, ograniczone mozliwoSci finansowe nie pozwalajE na zaspokojenie wszystkich
potrzeb. Zadania z zakresu drogownictwa - niezwykle kosztowne - do realizacji wybierane sqw oparciu
o obiektywne kryterium uzyskania optymalnych rezultat6w pzy mozliwym do ud2wigniqcia nakladzie
finansowym onz pod kqtem mozliwosci uzyskania dofinansowania ze 2rodel zewngtrznych.
Ostatecznie jednak to Rada Miasta Woclawek uchwalajqc corocznie budzet decyduje, ktore zadania
inwestycyj ne bgdq real izowane.

Pragng jednak poinformowac,2e poczynig starania o wprowadzenie przedmiotowej inwestycji
do projektu planu budzetu na nastqpne lata w ramach zaplanowanych zadari inwestycyjnych, majqc
nadzieje ze Rada Miasta ustosunkuje sig pozytywnie do tego wniosku.

Do wiadomoSci:

Biuro Rady Miasta,
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